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  OBČINA GORNJI GRAD 

OBČINSKI SVET 

Attemsov trg 3, 

         3342 Gornji Grad 
 

  tel: (03) 839-18-50
  fax: (03) 839-18-64 

  E-mail: obcina@gornji-grad.si 

 
Datum: 22. 10. 2020 

Naš znak: 03201-0013/2018-2020-14 
 

ZAPISNIK 

 

13. redne seje Občinskega sveta Občine Gornji Grad, 

ki je bila dne 22. 10. 2020 ob 18.00 uri v dvorani Kulturnega društva Lojze Savinšek 

Nova Štifta 

 
Prisotni člani občinskega sveta:  

Tadej Černevšek, Franc Galin, Peter Letonja, Terezija Mavrič, Urška Petek, Matic Šinkovec, Jože 

Tevž in Franc Ugovšek. 

 

Odsotni: Robert Bevc, Bernarda Ugovšek in Ana Kerznar 

 

Ostali prisotni:  

Janez Herodež – direktor PUP-Saubermacher d.o.o., Jože Kumer – Geodetske storitve GEO-F, Dušan 

Filipov s.p., Lucija Poličnik  – Urad za okolje in prostor SAŠA regije, župan Anton Špeh, direktor 

občinske uprave Zdenko Purnat, predsednica NO Irena Vodušek ter sodelavka občinske uprave 

Simona Rezoničnik. 

 

Predstavnik medijev: / 

 

Sejo je vodil župan Anton Špeh, seja je bila snemana na elektronski medij, skrajšan zapisnik je pisala 

Simona Rezoničnik. 

 

Za 13. redno sejo je bil predlagan naslednji dnevni red: 

 

1. Ugotovitev sklepčnosti 

2. Pregled in potrditev dnevnega reda 

3. Pregled in potrditev zapisnika 12. redne seje OS z dne 24. septembra 2020 

4. Sklep o imenovanju nadomestnega člana in predsednika Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja 

in gospodarske javne službe, nadomestnega člana Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 

imenovanja ter člana Sveta lokalnih skupnosti CSD Savinjsko-Šaleška 

5. Elaborat o oblikovanju cen storitev obvezne občinske gospodarske službe ravnanja s komunalnimi 

odpadki za zbiranje določenih vrst  komunalnih odpadkov v občinah Nazarje, Gornji Grad, 

Ljubno, Luče, Solčava za leto 2020/2021 

6. Odlok o podlagah za odmero komunalnega prispevka za obstoječo komunalno opremo na 

območju občine Gornji Grad in Elaborat programa opremljanja za OPN občine Gornji Grad 

7. Odlok o občinskih cestah 

8. Odlok o 2. spremembi Odloka o proračunu Občine Gornji Grad za leto 2020 
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9. Predlog Odloka o Proračunu Občine Gornji Grad za leto 2021 – I. obravnava 

10. Odlok o ustanovitvi skupne občinske uprave SAŠA regije – skrajšani postopek 

11. Sklep o ukinitvi javnega dobra za parc. št. 871/14, k. o. 942 Gornji Grad 

12. Vprašanja in pobude 

13. Razno 

 

K točki 1) 

Župan Anton Špeh je pozdravil navzoče in ugotovil, da je na seji prisotnih 7. svetnikov, zato je seja 

sklepčna. Lista prisotnih je sestavni del zapisnika in se hrani v arhivu občinskega sveta. 

 

K točki 2) 

Župan je predstavil dnevni red 13. redne seje Občinskega sveta Občine Gornji Grad. 

Svetniki na dnevni red niso imeli pripomb.  

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 
 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrjuje dnevni red 13. redne seje Občinskega sveta Občine 

Gornji Grad. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 7 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet s 7 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 3)   

Na predložen zapisnik 12. redne seje svetniki niso imeli pripomb. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 
 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrdi zapisnik 12. redne seje Občinskega sveta Občine 

Gornji Grad. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 7 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet s 7 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 4) 

Franc Galin je pozdravil in seznanil navzoče, da je Robert Bevc posredoval pisno izjavo, s katero 

zaradi osebnih razlogov nepreklicno odstopa s funkcije predsednika in člana Odbora za gospodarstvo, 

varstvo okolja in gospodarske javne službe in kot član komisije za mandatna vprašanja, volitve in 

imenovanja. 

Komisija predlaga za nadomestnega člana Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske 

javne službe Tevž Jožeta in kot nadomestnega člana za Komisijo za mandatna vprašanja volitve in 

imenovanja Šinkovec Matica. Oba predloga sta bila na komisiji soglasno sprejeta, prav tako sta oba 

kandidata že podala soglasja. 

Za nadomestnega predsednika Odbora za člana Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in 

gospodarske javne službe je bil predlagan Franc Galin. 

Župan je povedal, da je potrebno zaradi prenehanja funkcije direktorice občinske uprave, ki je bila 

članica Sveta lokalnih skupnosti CSD Savinjsko – Šaleška, določiti tudi nadomestnega člana. Komisija 

je za nadomestnega člana predlagala Purnat Zdenka. Predlog je bil soglasno sprejet, kandidat je že 

podal soglasje.  
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Seji sta se pridružili Terezija Mavrič in predsednica NO Irena Vodušek. 

 

Župan je odprl razpravo. Vprašanj ni bilo. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednje sklepe 

SKLEP: 

1. Občinski svet Občine Gornji Grad ugotavlja, da je Robert Bevc nepreklicno odstopil s 

funkcije člana in predsednika Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne 

službe za mandatno obdobje občinskega sveta. 

 

2. Za nadomestnega člana  Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe 

se za preostanek mandatne dobe imenuje Jože Tevž. 

 

3. Za nadomestnega predsednika Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne 

službe se za preostanek mandatne dobe imenuje Franc Galin. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 8 članov občinskega sveta 

Sklep je bil sprejet z 8 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

SKLEP : 

1. Občinski svet Občine Gornji Grad ugotavlja, da je Robert Bevc nepreklicno odstopil s 

funkcije člana Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja za mandatno obdobje 

občinskega sveta. 

 

2. Za nadomestnega člana Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja se za 

preostanek mandatne dobe imenuje Matic Šinkovec. 

 
Ob glasovanju je bilo navzočih 8 članov občinskega sveta 

Sklep je bil sprejet z 8 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

SKLEP : 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrjuje imenovanje Purnat Zdenka za nadomestnega člana 

Sveta lokalnih skupnosti CSD Savinjsko-Šaleška za mandatno obdobje občinskega sveta. 

 
Ob glasovanju je bilo navzočih 8 članov občinskega sveta 

Sklep je bil sprejet z 8 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 5) 

Janez Herodež je pozdravil vse navzoče in na kratko predstavil Elaborat o oblikovanju cen za vseh pet 

občin Zgornjesavinjske doline, za katere PUP – Saubermacher opravlja koncesijo odvoza odpadkov. 

Koncesijo opravljajo od leta 2018 in velja še dve leti. Standard se je v teh letih ohranjal, vendar se je 

šele tekom let pokazala količina bioloških odpadkov. Na letni ravni odpeljejo 115 ton bioloških 

odpadkov in količina se še povečuje. Na podlagi tega, predlagajo povišanje cene in sicer na 197 €/t 

bioloških odpadkov. Predstavil je primerjavo sedanje in nove cene. Gospodinjstvo, ki ima samo 120l 

črn zabojnik in je sedaj plačevalo 14,5 € bo v prihodnje znesek 14,8 €, tisti, ki imajo črn in rjav 

zabojnik so do sedaj plačevali 19,5 € v prihodnje 26 €, v večstanovanjski stavbah je bila prej položnica 

za štiri osebe približno 20 €, sedaj se bo povišala na 27 €. 

Župan je predal besedo Francu Galinu, ki je vodil sestanek Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in 

gospodarske javne službe. 



 

 

4 

 

Franc Galin je povedal, da so se odborniki po razpravi in dodatnih vprašanjih strinjali z vsebino 

Elaborata. 

 
Župan je odprl razpravo. Z vprašanji, na katere sta takoj dobila odgovor, sta se vključila Jože Tevž in 

Urška Petek. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP: 

1. Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme Elaborat o oblikovanju cen storitev obvezne 

občinske gospodarske javne službe ravnanja s komunalnimi odpadki za zbiranje določenih vrst 

komunalnih odpadkov v občinah Nazarje, Gornji Grad, Ljubno, Luče, Solčava za leto 

2020/2021.   

 

2. Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme ceno javne gospodarske službe zbiranja, odvoza in 

prevoza komunalnih odpadkov v višini 0,21821 €/kg, ki velja od 1. 12. 2020 dalje. 

 

3. Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme ceno javne gospodarske službe zbiranja, odvoza in 

prevoza biorazgradljivih odpadkov v višini 0,19736 €/kg, ki velja od 1. 12. 2020 dalje. 

 
Ob glasovanju je bilo navzočih 8 članov občinskega sveta 

Sklep je bil sprejet z 8 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 6) 

Jože Kumer predstavnik podjetja Geodetske storitve GEO-F, Dušan Filipov s.p. in Lucija Poličnik, 

sodelavka Urada za okolje in prostor SAŠA regije, sta predstavila Odlok o podlagah za odmero 

komunalnega prispevka za obstoječo komunalno opremo na območju občine Gornji Grad in Elaborat 

programa opremljanja za OPN občine Gornji Grad. 

Lucija Poličnik je povedala, da je Odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe 

že dvakrat obravnaval vsebino Odloka. Odlok je potrebno sprejeti zaradi novega Zakona o urejanju 

prostora in Uredbe programa opremljanja. Občina trenutno uporablja pri odmeri komunalnega 

prispevka odlok iz leta 2013, v tem obdobju se veliko delalo na investicijah v komunalno opremo, kar 

je bilo potrebno vključiti v odlok in ga prilagoditi glede na novo zakonodajo. Jože Kumer je povedal, 

da je glavni razlog za nov program opremljanja stavbnih zemljišč sprememba celotne prostorske 

zakonodaje ter sprejetje novega Občinskega prostorskega načrta v letu 2018. Predstavil je podlago in 

način izračuna komunalnega prispevka. 

Poličnik Lucija je poudarila, da je zakonodaja spremenila filozofijo komunalnega prispevka,  ki je res 

prispevek h komunalni opremi, zato je zakonodaja določila prispevno stopnjo. Ocenili so, da je za 

našo občino primerna v višini 0,70, ampak je bila na Odboru za gospodarstvo, varstvo okolja in 

gospodarske javne službe predlagana prispevna stopnja 0,5. Lucija je poudarila, da če se potrdi 

prispevna stopnja 0,5 je dejansko skoraj ista kot je bila po starem odloku. Jože Kumer je povedal še 

primerjavo višine prispevne stopnje po sosednjih občinah. 

Župan je dal besedo Francu Galinu, ki je podal poročilo Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in 

gospodarske javne službe Pri prejšnji obravnavi so zahtevali dodatne informacije, ki so jih dobili. Na 

podlagi tega, so se odločili, da predlagajo spremembo prispevne stopnje iz 0,7 na 0,5 iz razloga, da s 

tem poskušamo privabiti v občino nove investitorje. V primeru, da se bo ugotovilo, da je stopnja 

prenizka, se bo v prihodnje hitreje pristopilo k spremembi. 

 

Župan je odprl razpravo. 
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Cvetka Mavrič je vprašala kako je s prispevkom pri razpršeni gradnji? 

Lucija Poličnik je povedala, da komunalni prispevek za ceste, javne površine in ekološke otoke 

plačajo vsi prebivalci. Pri razpršeni gradnji pa se za tiste, ki nimajo dostopa do javnega vodovoda in 

kanalizacije, vloga za vsakega posameznika obravnava individualno. 

Na predlog župana je pojasnila še, da je z zakonom določeno, da morajo občine po sprejetju OPN-ja v 

roku šestih mesecev sprejeti Odlok. V nasprotnem primeru je potrebno plačevati prispevno stopnjo, ki 

jo določi država, kar pa bi bilo za našo občino bistveno dražje. 

 

Franci Ugovšek je vprašal, če je predvidena kakšna oprostitev plačila za mlade družine? 

Lucija Poličnik je odgovorila, da to po zakonodaji ni dopustno. 

 

Peter Letonja je vprašal, kdo je pristojen za spreminjanje prispevne stopnje? 

Zdenko Purnat je povedal, da občinski svet. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme Odlok o podlagah za odmero komunalnega 

prispevka za obstoječo komunalno opremo na območju občine Gornji Grad in Elaborat 

programa opremljanja za OPN občine Gornji Grad, v prvi obravnavi s predlagano prispevno 

stopnjo 0,5. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 8 članov občinskega sveta 

Sklep je bil sprejet z 8 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 
 

K točki 7) 

Lucija Poličnik je povedala, da je obstoječi odlok iz leta 2010. V letošnjem letu je bil odlok v celoti 

prenovljen, zakonska podlaga za odlok je Zakon o cestah. Do sedaj je bilo sprejetih nekaj vlog za 

kategorizacijo določenih odsekov, te odseke so lastniki zemljišč prenesli v last občine ter da se hkrati 

nekateri poteki cest popravljajo glede na boljšo natančnost podatkov. Odlok se spreminja v celoti. V 

odlok so bile dodane vse spremembe, kar je razvidno iz gradiva, dodane ceste se bodo uvrstile med 

občinske kategorizirane ceste, ki se bodo vzdrževale s strani občine. 

Franc Galin je povedal, da se Odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe 

strinja z odlokom. 

 

Župan je odprl razpravo. Z vprašanji, na katere so takoj dobili odgovore, so se vključili Terezija 

Mavrič, Jože Tevž in Franci Ugovšek. 

 

Zdenko Purnat je izpostavil poimenovanje ceste »Kočnik – Marinšek«. 

Jože Tevž je dodal pripombo, da bi bilo poimenovanje ceste bolj smiselno »Kočnik – Cesar«. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme Odlok o kategorizaciji občinskih javnih cest v občini 

Gornji Grad, v prvi obravnavi. 

 
Ob glasovanju je bilo navzočih 8 članov občinskega sveta 

Sklep je bil sprejet z 8 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 
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K točki 8) 

Župan je opravičil odsotnost Blaža Purnata in  predstavil okvirne točke drugega rebalansa proračuna 

2020.  Na prihodkovni strani proračuna, tako davčnih kot nedavčnih prihodkov, so se izvedli popravki 

planskih proračunskih vrednosti navzdol. Pri transferskih prihodkih se je usklajevalo planske 

vrednosti, koliko sredstev bo Občina še prejela za tekoče poslovanje kot tudi za investicije. Do konca 

tekočega leta se pričakuje prejem povratnih sredstev za investicijo »Ureditev LC – Odsek mimo Jam«, 

sredstev za požarno takso, sredstev za sofinanciranje skupnega opravljanja posameznih nalog Urada za 

okolje in prostor ter Medobčinskega inšpektorata in sredstev za tekoče vzdrževanje občinskih cest.  

V nadaljevanju je predstavil odhodkovno stran proračuna. Na številnih področjih so bile izvedene 

uskladitve planskih vrednosti glede na predvideno porabo.  

Na postavki Razpolaganje in upravljanje z občinskim premoženjem se povečujejo stroški odvetniških 

in notarskih storitev, saj se še naprej vodi tožba proti občinama Mozirje in Rečica ob Savinji. Občina 

zagotavlja tudi brezplačno odvetniško svetovanje za občane v prostorih občinske uprave vsak prvi 

petek v mesecu. Odvetniška pisarna svetuje tudi pri vseh pravnih vprašanjih v zvezi s preoblikovanjem 

javnega podjetja Komunale.  Na isti proračunski postavki se povečuje vrednost nekaterih kontov, ki so 

povezani s stroški za kombi, stroški, ki bodo nastali s selitvijo občinske uprave. 

Pri plačah zaposlenih v občinski upravi se odpira konto za delovno uspešnost, ker je bilo v letošnjem 

letu v javnem sektorju sproščeno izplačevanje delovne uspešnosti. 

Na področju civilne zaščite se odpira konto investicijskega transfera, ki se bo namenil za obnovitev tal 

in stopnic v gasilnem domu Nova Štifta.  

Občina Gornji Grad bo od oktobra dalje financirala izvajanje enega javnega dela v DEOS-u. Iz tega 

razloga odpiramo novo proračunsko postavko na področju javnih del. Na splošni proračunski postavki 

Javna dela pa se financira eno javno delo iz naslova pomoči na domu. V ta projekt so vključene tudi 

druge Zgornje savinjske občine. Višina zahtevka je odvisna od tega, koliko te pomoči je bilo izvedene 

v naši občini za naše občane. 

Vrednost proračunske postavke Ureditev lokalne ceste – odsek mimo Jam se usklajuje s pogodbeno 

vrednostjo za izvedbo investicije ter za gradbeni nadzor. 

Pri proračunski postavki Avtobusna postajališča v Novi Štifti in pločnik Šmiklavž se znesek usklajuje 

s stroškom izdelave PZI dokumentacije za ureditev pločnikov in avtobusnega postajališča Šmiklavž. 

Prav tako se planirajo sredstva za rušenje objekta na naslovu Šmiklavž 4, kjer naj bi se postavilo 

avtobusno postajališče. 

V letošnjem letu so bili realizirani naslednji nakupi zemljišč: nakup pašnikov na Menini od Sklada 

kmetijskih zemljišč za pašni skupnosti, za kar smo od njih že prejeli plačilo, nakup poslovnih 

prostorov na Smreki, nakup poslovno stanovanjskega objekta v Bočni - od investicijske družbe 

Ledava. 

V skladu z novo ekonomsko ceno vrtca se povečuje planirana vrednost postavke Sofinanciranja 

otroškega varstva. Pri opremi za vrtec se povečujejo sredstva, da se bodo lahko še v tem letu lahko 

zamenjale okenske žaluzije pri vrtcih v Gornjem Gradu in Bočni. 

Pri investicijah v šolo je potrebno zagotoviti še stroške povezane z menjavo oken v telovadnici OŠ 

Gornji Grad, elektrifikacijo teh oken ter nakup miz, stolov in druge dodatne table za eno učilnico v 

Gornjem Gradu.   

Na področju sanacij se bodo zagotovila sredstva za ureditev brežine vodotoka Brlovka. 

Župan je predal besedo predsednici Odbora za proračun, prostorsko planiranje in gospodarjenje s 

premoženjem občine Tereziji Mavrič, ki je povedala, da je Odbor za proračun obravnaval 2. rebalans, 

da so vse odgovore dobili s strani Blaža Purnata in predlagajo, da se rebalans potrdi. 

 

Župan je odprl razpravo, vprašanj ni bilo. 
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Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP: 

1. Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme Odlok o drugi spremembi Odloka o proračunu 

Občine Gornji grad za leto 2020. 

 

2. Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme spremembo Načrta razvojnih programov za 

obdobje 2020-2023. 

 

3. Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme spremembo Letnega načrta pridobivanja in 

razpolaganja z nepremičnim premoženjem Občine Gornji Grad za leto 2020. 

 
Ob glasovanju je bilo navzočih 8 članov občinskega sveta 

Sklep je bil sprejet z 8 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 9) 

Župan je predstavil predlog proračuna za leto 2021. Pri načrtovanju davčnih in nedavčnih prihodkov 

so planske vrednosti prihodkov ostale enake ali so bile zmanjšanje. Pri napovedovanju dejanskih 

doseženih davčnih in nedavčnih prihodkov je za prihodnje leto potrebna previdnost, zaradi trenutnih 

»Covid« razmer. Znižanje je razvidno iz skupnega indeksa pri davčnih in nedavčnih prihodkih. Na 

podlagi pričakovanih prodaj občinskega premoženja v prihodnjem letu so tudi pričakovani kapitalski 

prihodki nižji. Za prihodnje leto je pričakovana višja vrednost transfernih prihodkov. Evropska 

sredstva za strukturno politiko se pričakujejo za projekta Mreža brezplačnih e-prevozov ter Zelena 

rezidenca. 

Na področju zadolževanja se v prihodnjem letu pričakuje le pridobitev povratnih sredstev od države za 

sofinanciranje investicije. Pri odplačevanju dolga se nadaljuje z odplačevanjem dolgoročnega 

bančnega kredita, povratnih sredstev države prejetih v letih od 2016 do 2019 ter odplačevanjem 

posojila, prejetega v letošnjem letu od Slovenskega regionalno razvojnega sklada.  

Pri pregledu indeksov v izpisu odhodkov je razvidno, da na številnih področjih planske vrednosti 

ostajajo enake tistim iz trenutno veljavnega proračuna.  

Tudi za prihodnje leto se planira nekaj sredstev za ureditev novih občinskih prostorov v stavbi 

Petelinjek, kot je razvidno iz proračunske postavke Razpolaganje in upravljanje z občinskim 

premoženjem.  

Na področju civilne zaščite se planira posodobitev radijskih postaj za PGD Nova Štifta in PGD Gornji 

Grad.  

V prihodnjem letu se planira obnova cest skozi Novo naselje v Gornjem Gradu. Gre za obnove 

voziščnih konstrukcij cest, ki so močno dotrajane zaradi starosti ali preteklih izvedb ostale 

infrastrukture. Vrednost investicije se ocenjuje na 189.100 €, od tega bo Občina od Ministrstva za 

gospodarski razvoj in tehnologijo prejela nepovratna in povratna sredstva. Za investicijski nadzor se 

planira 4.000 €. 

Planira se tudi asfaltiranje dveh cest v Šmiklavžu in sicer ceste Grudnik – Tesovnik in odcepne ceste 

Repenšek. Gre za cesti, ki z regionalno cesto povezujeta pet stanovanjskih objektov. 

Na področju spodbujanja razvoja turizma in gostinstva se odpira postavka. Zelena rezidenca. Vrednost 

dvoletnega projekta se ocenjuje na 148.230 €. Evropski sklad za regionalni razvoj bo financiral 80 % 

neto vrednosti. Pričakuje se odprtje delovnega mesta na področju turizma. 

Povečuje se vrednost razpisanih sredstev na področju razpisa za male čistilne naprave. 

Na področju prostorskega načrtovanja in razvoja se planira izvedba OPPN za stanovanjsko območje 

Prekštan.  

V prihodnjem letu je v planu nakup naslednjih zemljišč: nakup zemljišča za športno igrišče v 

Spodnjem trgu, nakup zemljišča za pokopališčem v Gornjem Gradu za zagotovitev možnosti širitve 
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kompleksa DEOS za varovana stanovanja, nakup zemljišča za obrtno cono Smreka in Podsmrečje za 

potrebe obvoznice in parcelacije za gasilski dom in obrtne dejavnosti. Pri slednjem bi šlo za večletni 

odkup. 

Skladno z novo ekonomsko ceno vrtca, sprejeto v letošnjem septembru, se usklajuje tudi vrednost 

sofinanciranja otroškega varstva.  

Na področju šole so v planu naslednje investicije: nakup novih vrat v telovadnico,  toplotne črpalke v 

Bočni, žaluzij v Bočni ter opreme za učilnico tehnike in matematike-fizike v Gornjem Gradu. 

Ostale investicije, ki so še potrebne so: nova vrata v POŠ Nova Štifta, nov pult za učilnico kemije in 

menjava tal v učilnici matematika-fizika. Glede na razpoložljivost sredstev se bo v prihodnjem letu 

določila prednostna obravnava teh investicij. 

V okviru področja sociale se bo v prihodnjem letu začel projekt Mreža brezplačnih e-prevozov, kjer se 

bo vzpostavila mreža brezplačnih prevozov za socialno ogrožene skupine in vzpostavitev socialne 

medgeneracijske mreže e-mobilnosti. V projekt bi bilo vključenih več Zgornje Savinjskih občin ter 

Deos. Vrednost večletnega projekta, ki bi se izvajal v obdobju od 2021 do 2023, se ocenjuje na 

152.500 €, pričakuje se 80 % financiranje neto vrednosti s strani Evropskega sklada za regionalni 

razvoj.  

Sredstva režijskega obrata zaenkrat ostajajo planirana v približno enaki vrednosti kot v letu 2020. 

Višina omenjenih stroškov se bo pokazala tekom prihodnjega leta. Zneski se bodo uskladili z 

rebalansi.  

Terezija Mavrič je povedala, da Odbor za proračun predlaga potrditev proračuna v prvi obravnavi. 

Poudarila je teme, ki so bile najbolj obravnavane - režijski obrat, kadrovski načrt, projekt vodovod 

Letošč. 

  

Župan je odprl razpravo. 

Franc Galin je imel vprašanja o projektu Zelena Rezidenca, zakaj je na postavki promocije občine tako 

občutno znižanje zneska, kdo bo financiral novo delovno mesto, kakšne postaje so se kupile za potrebe 

gasilcev, ali so bile narejene kakšne analize, koliko čistilnih naprav je že bilo vgrajenih in zakaj so se 

stroški odvetnikov povišali, če je resnično vzrok samo tožba proti občini Rečica in Mozirje? 

Terezija Mavrič je na kratko predstavila projekt Zelena rezidenca, ki je bil odobren s strani LAS-a in 

poslan dalje na ministrstvo. S tega vidika je tudi zmanjšana postavka promocija občine. Župan je 

povedal, da je 80% financiran iz evropskih sredstev in da se bo delovno mesto delno financiralo iz 

tega projekta. Terezija Mavrič je razložila, da bo delovno mesto zelo pomembno tudi s stališča razvoja 

turizma v občini. Za podrobnosti pa bo projekt poslan še vsem občinskim svetnikom. 

Tadej Černevšek je podal odgovor na temo gasilskih radijskih postaj in povedal, da so se nabavile 

postaje za Novo Štifto in Gornji Grad. Postaje so fiksne postaje z anteno za boljšo radijsko povezavo. 

Postaje so digitalne in analogne/ kombinacija. 

Zdenko Purnat je povedal, da so bila sredstva za male čistilne naprave malenkost povišana, da pa se 

bo, v primeru povečanega števila vlog, znesek uskladil z rebalansom proračuna. Stroški odvetnikov so 

se povečali predvsem zaradi zamenjave sodne izvedenke, drugi stroški so stroški brezplačnega 

pravnega svetovanja občanom in stroški povezani s preoblikovanjem Komunale. 

 

Tadeja Černevška je zanimalo, zakaj je na postavki za Gasilsko društvo Gornji Grad znesek nič, ker 

bodo potrebovali sredstva za nakup novih oblek? 

Župan je povedal, da so sredstva za gornjegrajsko gasilsko društvo uvrščena pri postavki nakupa 

zemljišča za nov gasilski dom. V primeru, da bo potrebno zagotoviti še kakšna dodatna sredstva pa se 

bo usklajevalo z rebalansi proračuna. 

 

Jože Tevž je vprašal, kaj je z objektom na bivši Smreki? 
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Župan je povedal, da je v lasti občine. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP: 

1. Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme sklep, da se o prvi obravnavi proračuna za leto 

2021 opravi javna razprava. 

 

2. Občinski svet sprejme Odlok o proračunu občine Gornji Grad za leto 2021 v prvi obravnavi. 

 

3. Občinski svet sprejme Kadrovski načrt za leti 2021-2022. 

 

4. Občinski svet sprejme Načrt razvojnih programov za obdobje 2019-2022.  

 

5. Občinski svet sprejme Letni načrt pridobivanja in razpolaganja z nepremičnim premoženjem 

Občine Gornji Grad za leto 2021. 

 
Ob glasovanju je bilo navzočih 8 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 8 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 10) 

Zdenko Purnat je predlagal, da se Odlok o ustanovitvi skupne občinske uprave SAŠA regije sprejme 

po skrajšanem postopku, ker ni vsebinskih sprememb, ampak se sprejema izključno zaradi tega, ker je 

k skupni občinski upravi pristopila občina Prebold. 

 

Župan je odprl razpravo, vprašanj ni bilo. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP: 

1. Na podlagi prvega odstavka 75. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Gornji Grad, 

Občinski svet Občine Gornji Grad odloči, da bo na isti seji opravil obe obravnavi predloga 

Odloka o ustanovitvi skupne občinske uprave SAŠA regije. 

 
Ob glasovanju je bilo navzočih 8 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 8 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

2. Občinski svet sprejme Odlok o ustanovitvi skupne občinske uprave SAŠA regije v prvi 

obravnavi.  

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 8 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 8 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

3. Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme Odlok o ustanovitvi skupne občinske uprave 

SAŠA regije v drugi obravnavi. 

 
Ob glasovanju je bilo navzočih 8 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 8 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 11) 

Zdenko Purnat je povedal, da je Občina prejela vlogo Zavoda za prostorsko, komunalno in 

stanovanjsko urejanje Grosuplje, d.o.o., po pooblastilu Ministrstva za infrastrukturo, Direkcije RS za 

infrastrukturo, za izvedbo postopka ukinitve statusa javnega dobra za parc. št. 871/14, k. o. 942 Gornji 

Grad. 
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Parcela ima status "javno dobro" in je zaradi nadaljnjih postopkov v povezavi z ureditvijo izgradnje 

obvozne ceste Gornji Grad, potrebno prenesti lastništvo zemljišča na Občino Gornji Grad.  

 

Župan je odprl razpravo, vprašanj ni bilo. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrdi Sklep o ukinitvi javnega dobra za parc. št. 871/14, k .o. 

942 – Gornji Grad. 

 
Ob glasovanju je bilo navzočih 8 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 8 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 12) 

Urško Petek je zanimalo, kako je z morebitnim najemom občinskega kombija za občane in kako 

poteka projekt obvoznica? 

Župan je povedal, da je v primeru najema potreben šofer s strani občine in da se prvenstveno kombi 

uporablja kot šolski kombi. Prevozi starejših občanov pa bodo rešeni v okviru projekta Prosto-fer. 

Projekt obvoznica poteka, izveden je bil sestanek pri ministru Vrtovcu, s parcelacijo zemljišč so se 

strinjali vsi lastniki. Projekt pa trenutno izvaja dalje država. 

 

Franci Ugovšek je vprašal, kako je z rušenjem hleva v Novi Štifti in s cesto, ki je poškodovana višje 

Črnivca? 

Župan je povedal, da je bila narejena odmera ceste, o rušenju hleva pa bodo še potekali pogovori. 

Zdenko Purnat je povedal, da so sredstva za vzdrževanje cest  v veliki meri že porabljena, ampak so 

bila na terenu izvedena določena dela, preusmeritev vode, nadalje se bo spremljalo stanje in v primeru, 

da bo potrebno, izvedena tudi sanacija ceste. 

 

Tadej Černevšek je vprašal, kako je s poškodovanim drogom za luč v Novem naselju in poudari, da 

manjka javna razsvetljava pri »Vajdi«? 

Zdenko Purnat je odgovoril, da je Elektro Ugovšek bil obveščen, tudi pisno. Dodatna javna 

razsvetljava pa bo obravnavana v sklopu obnove Novega naselja. 

 

Jože Tevž je vprašal, kaj bo z najemniki v poslovno stanovanjskem objektu v Bočni? 

Župan je povedal, da bo za stanovanje in gostinski lokal ponujena najemna pogodba. 

 

Matic Šinkovec je vprašal, kdaj bo potekala dražba objekta v Bočni, kako je z sanacijo ceste pri 

»Koprčani« , kako je z odvozom kontejnerjev pri pokopališču v Bočni in kam se odvaža material, ko 

se čistijo jezovi? 

Župan je povedal, da bo javna dražba izvedena spomladi. 

Zdenko Purnat je povedal, da se bo sanacija ceste poskušala izvesti v sklopu rednega vzdrževanja cest. 

Za odvoz kontejnerjev se bo kontaktiralo podjetje PUP-Saubermacher. 

Material, ki se čisti iz jezov se trenutno odvaža na cesto v Lenartu proti Lamprečniku. Material, ki je 

bil pripeljan k športnemu igrišču Bočna, se je pripeljal na željo Športnega društva, Zdenko je poudaril, 

da če je materiala preveč, bo poskrbljeno, da se odpelje. 

 

Franc Galin je vprašal, kaj se dogaja s projektom RUNE – optika do vsake hiše? 

Župan je povedal, da zaenkrat nima še nobene informacije zaradi trenutne situacije s »Covid«. 
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K točki 13) 

Peter Letonja je podal poročilo o nadomestnih volitvah člana državnega sveta, ki so potekale 15. 10. 

2020. Kandidati za nadomestnega člana so bili Franjo Naraločnik, Janko Kopušar in Jože Jelen. 

Volilo je 17 elektorjev, sedem iz Velenja, dva Šoštanj, eden Šmartno ob Paki in sedem 

Zgornjesavinjskih občin. Za nadomestnega člana državnega sveta je bil z večino glasov izvoljen 

Franjo Naraločnik. 

 

S tem je bil dnevni red za sejo izčrpan, seja je bila zaključena ob 20:40 uri. 

 

 

Zapisala:                 Župan: 

Simona Rezoničnik, l. r.                                    Anton Špeh, l. r. 


